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Abstract (en)
The collector is formed by two insulating bodies (19, 22) which are profiled in order to be fitted together and which have stepped shoulders (19a,
22a) capable of forming bearing surfaces for corresponding metal discs (20, 23) connected to the conductors of the cables (21, 24) to be joined
together. The transmission is performed by means of raised strips (20c) provided on at least one of the two discs which face each other. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le collecteur est formé par deux corps isolants (19, 22) qui sont profilés pour s'emboîter l'un dans l'autre et qui présentent des gradins étagés
(19a, 22a) aptes à former appuis pour des disques métalliques correspondants (20, 23) reliés aux conducteurs des câbles (21, 24) à réunir. La
transmission est opérée à l'aide de lames cambrées (20c) prévues sur l'un au moins des deux disques qui se font face.
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